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Sterilisatie van katten  -  Registraties in CatID

Sinds 1 september 2014 moet elke kat die wordt verkocht of weggegeven, gechipt, 
geregistreerd en ook gesteriliseerd/gecastreerd zijn. Deze verplichting geldt voor 
iedereen (asielen, kwekers en particulieren).

Sinds 1 april 2018 is deze sterilisatie-/castratieplicht uitgebreid en moet elke kat, voor de 
leeftijd van 5 maand, gesteriliseerd worden. De sterilisatie wordt door de dierenarts 
genoteerd bij de registratie in de databank CatID.

Katten geboren tussen 31 augustus 2014 en 1 april 2018 moeten ten laatste op 1 januari 
2020 gesteriliseerd/gecastreerd zijn ook als ze niet verkocht of weggegeven worden. 
Voor katten verkocht aan een kweker of katten die worden geëxporteerd, geldt een 
uitzondering.

1. Hoeveel registraties van sterilisatie/castratie werden sedert de invoering van de 
maatregel door dierenartsen genoteerd in de databank CatID? Graag een overzicht 
per provincie en per jaar met aanduiding van de eigenaar (asiel, kweker of particulier)

2. Welke beleidsconclusies trekt de minister uit deze cijfers?

3. Hoe evalueert de minister het meerjarenplan sterilisatie katten?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE 
WERKEN, VLAAMSE RAND, BUITENLANDS BELEID, ONROEREND ERFGOED EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 98 van 11 september 2019
van VERA JANS

1. Zie bijlage.

2-3.Alle katten geplaatst door asielen zijn nu gesteriliseerd en ondanks de prijsstijging 
voor de adoptie heeft dit geen daling van het aantal adopties tot gevolg gehad. Dat 
is zeker een positief gegeven. De sterilisatieplicht werd nog te recent ingevoerd om 
nu al grote effecten te kunnen zien op het geheel van de kattenpopulatie. Een 
vergelijking maken met de vroegere situatie is moeilijk aangezien cijfergegevens van 
voor 2014 (start van de sterilisatieplicht) niet beschikbaar zijn. Aan de hand van de 
meldingen die de Inspectiedienst Dierenwelzijn ontvangt over de verhandeling van 
niet-gesteriliseerde katten durf ik alleszins te spreken over een bewustwording bij de 
burger. Mijn diensten zullen blijvend inzetten op communicatie- en 
sensibilisatiecampagnes alsook het verbaliseren van overtreders. Ik heb er 
vertrouwen in dat het geheel aan maatregelen op termijn het aantal niet-
gesteriliseerde katten significant zal doen dalen en daarmee ook de populatie 
zwerfkatten.

BIJLAGE

Overzicht


